
Typhoon & Black Rainstorm Arrangement Announcement
颱風及黑色暴雨警告下之安排

As affected by Tropical Storm, sales activities of  Residential Parking Spaces of MARINI (Phase IX of LOHAS Park)  on 10 October 2021 may be affected.. Please see relevant arrangements below:
由於熱帶風暴的影響，MARINI (日出康城的第IX期)住客停車位於 2021 年 10 月 10 日之銷售活動可能受到影響。請參看以下相關安排：

Date
日期

Time when
Tropical Cyclone
Warning Signal
No.8 or above or
Black Rainstorm
Warning is issued
or remains in force
發出八號或更高熱帶
氣旋警告或黑色暴雨
警告信號的時間或有
關警告或信號生效的

時間

Special
Arrangements

特別安排

Remarks
備註

10 October 2021
2021年 10月 10日

Any time between 8:30
a.m. and 12:00 noon.
上午 8時30分至中午

12時正期間任何時間

The Date and Time of Sale will be postponed to 2:00 p.m.
on 10 October 2021.
開售日期及時間將延後至 2021年 10月 10日下午 2時
正。

If the relevant warning signal or warning is lowered or cancelled by the Hong Kong
Observatory at any time between 8:30 a.m. and 12:00 noon., the Date and Time of
Sale will still be postponed to 2:00 p.m. on 10 October 2021.
若香港天文台在上午 8 時30分至中午 12 時期間任何時間將有關警告或警告信

號改為較低的警告或信號或除下，開售日期及時間仍將如期 2021 年 10 月 10
日下午 2時正。

At or after 12:01 p.m.
下午 12時 01分或之
後

Sale will be postponed. Detailswill be announced later.
銷售將會延遲。詳情會在稍後公佈。

If the relevant warning signal or warning is issued by the Hong Kong Observatory at
or after 12:01 p.m., salewill be postponed.Detailswill be announced later
若香港天文台在上午 12時 01分或其後任何時間發出有關警告或警告信號，銷
售將會延遲。詳情會在稍後公佈。

Date of issue（發出日期）: 09/10/2021
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